
42. jednání školské rady 

Datum konání: 11. října 2024  

Místo konání: ředitelna  

Přítomni:  

Radim Dubčák – ředitel školy  

Martin Bublák – zástupce pedagogických pracovníků  

Kateřina Hrabčáková – zástupkyně zřizovatele  

Iveta Hautová – zástupkyně zákonných zástupců žáků  

 

Školská rada projednala věci obsažené ve výroční zprávě. Ta byla schválena již 27. září 2024. 

Ředitel vyjádřil spokojenost s tím, že i pro letošní školní rok se podařilo zachovat třídy 

s menším počtem žáků. Nastavení méně početných tříd se bohužel nepodařilo realizovat 

v prvních třídách, kam se přihlásil menší počet žáků, než se předpokládalo. Ředitel dále 

seznámil s úpravami školní budovy, které probíhaly přes léto. Jednalo se o opravu podlahy 

v tělocvičně a malování chodby v přízemí. Všichni přítomní se vyjádřili k plánu vylepšení 

dosavadních prostor školního hřiště. V další části schůze seznámil zástupce pedagogických 

pracovníků pan Bublák přítomné o plánované úpravě školního řádu, která se bude týkat 

omezení mobilních telefonů v době přestávek. Tato úprava je plánována na příští školní rok. 

Školská rada rovněž projednala úpravy školního vzdělávacího programu. 

 


